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Tilstede: Mariann Stoltenberg Lind (foresattrepresentant), Thea Brøvig 

(foresattrepresentant) Ingrid Hopp (politisk representant), John Fadum (politisk 

representant), Mette Borchgrevink (politisk representant), Roxana Marcu-Oniga 

(ansatt vararepresentant), Anton Rygg (rektor) 

Frafall: Martine Rognmo (ansattrepresentant) Camilla Øberg (ansattrepresentant) 

Møtegruppe: Driftsstyret 

Møtested: Møterom ved personalrommet, Smestad skole 

Møtetid: 

Servering: 

 

Saksbeh: 

Mandag 15.05.2023 kl.17-18.30. 

Pizza  

 

Anton Rygg 

91773512 

 

Protokoll fra driftsstyremøte Smestad skole 

18/23 Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjent 

To forfall for ansatte, en vara 

19/23 Godkjenning av protokoll fra 06.03.2023 

Protokoll fra møte 06.03.2023 godkjennes 

20/23 Rektor orienterer 

Rektor orienterer kort om status på Smestad skole: 

• 17. mai kommer i år som i fjor! FAU har gjort flott jobb med dugnad for 

skolen 

• FAU har også arrangert forestillinger og aktiviteter i biblioteket, gjennom 

midler fra Sparebankstiftelsen (endes nå etter dette skoleåret) 

• Fire Velkomstklasser har kommet bra i gang, den siste klassen er også snart 

full. Mange forskjellige nasjonaliteter kommer til Norge nå, slik at klassene 

blir flotte og flerkulturelle. 

• Mobiler: «Rektor hater smartklokker» fra Smestadnytt. Det er en uting at 

elever ringer foresatte/andre eksterne fra sine smartklokker i skole- og 

SMAKS-tid. Det virker som foresatte ikke bryr seg om dette, og skolen 

klarer ikke fjerne denne utfordringen. Mobiltelefoner er verre mht mobbing. 

• På spørsmål fra representanter redegjorde rektor kort for 

klassesammensetning både for nye førsteklassinger og neste års 

åttendeklassinger. Førstetrinn: skolen setter klasser basert på et sett 



kriterier, og det er nærmest umulig å endre dette etter at det er satt. Ris 

ungdomsskole setter klasser basert på noen innspill fra Smestad og de 

andre barneskolene, og vil i år lese opp klassene 15.06 på Ris skole.   

21/23 Status ansettelser og personalsituasjon 

Kort orientering om status for ansettelser og personalsituasjon pr 23.05. 

• Ledere: En leder mindre neste skoleår. Det vil bety redusert oppfølging av 

ansatte, og lenger responstid for foreldre. Skolen mener likevel at dette er 

riktig mht økonomi.  

• Lærere: Alle lærerbehov er nå dekket med faglært personell.  

• Skoleassistenter: Utlysning er ute, og som alltid trengs det noen nye 

skoleassistenter. 

• SMAKS: Utlysning er ute for assistenter, og ansettelser er i gang. Alle 

avdelingsledere er på plass.  

22/23 Økonomisk status  

Kort orientert om økonomisk status. Se notat om økonomisk status.   

• Regnskap pr 01.05:  

o Skolen er i pluss for første gang på lenge, men det er store 

usikkerheter, og det så ganske bra ut i fjor også… 

o SMAKS har i år vanskelig økonomi, og også her er det noen store 

utfordringer fremover 

• Elevtall neste semester 

o Vi får rundt 30 elever mindre neste skoleår, som gir et tap på over en 

halv million. Dette kan gjøre økonomien på skolen utfordrende. 

Smestad ligger midt mellom mange skoler, slik at skolen trolig må 

leve med en viss avskalling i randsonene.  

• Økonomisk situasjon for øvrig 

o Skolen vil kjøpe inn noe mer fysiske lærebøker i år sammenliknet med 

foregående år. IKT-plattform 1:1 er også sikret.  

o Lønnsoppgjøret for Oslo kommune blir fullfinansiert gjennom 

kommunale overføringer. Det samme blir økningen i 

kontaktlærernedslaget fra neste skoleår.  

23/23 Eventuelt 

• Spørsmål: Blir barnevernet involvert når elever ikke har det bra på skolen 

(trivsel, mobbing, ansatte)? Svaret er nei. Når elever ikke har det bra er 

dette brudd på Opplæringsloven §9a, og klager på dette følges opp av 

Statsforvalter 

• Spørsmål: Hvordan sikrer skolen at alle elever får god ernæring? Smestad 

er en barneskole, og klasser spiser sammen, med lærer tilstede. Det er ofte 

kommunikasjon mellom lærer og foresatte når det gjelder dette, særlig for 

de minste. Dette gjelder også i Velkomstgruppene. Norsk skole har jo ikke 

skolemat og kantiner for dette, men dette går ganske bra på de fleste 

barneskoler. Noen skoler tilbyr frokost for eksempel, men dette har så langt 

ikke vært behov på Smestad. (Fjorårets frokosttiltak var mer trivselsrettet 

enn ernæringsrettet). 



• Spørsmål om gratisprinsippet: Hvordan praktiseres dette på Smestad? 

Smestad skole betaler alle leirskoler, busser, turer mm. Problemstillingene 

som har vært oppe i media i det siste gjelder primært ungdomsskole og 

videregående, der enkelte turer (for eksempel "Hvite busser") er dyre og 

umulig for skolene selv å organisere. Gratisprinsippet gir noen utfordringer 

også på Smestad, da særlig ved foreldreorganiserte aktiviteter eller 

klasseturer utenom skoletid.  

• Spørsmål: Status på trafikkbildet rundt skolen mht de store utbyggingene? 

Det har gått bra, men stadig er det utfordrende med lastebiler som kjører ut 

masse ved Nedre Smestadkryss, samt den ganske uoversiktlige Hoffsveien. 

Dette vil vare en god stund til. Foreldrevaktordningen hjelper på de mest 

utsatte overgangene, og denne ordingen bør absolutt fortsette. Skolen er 

gjerne med på en evaluering om FAU trenger det.  

 

 

 

 


